
 

УКРАЇНА 

МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА  
КРИВОРІЗЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВОСЬМОГО СКЛИКАННЯ 

ДВАДЦЯТЬ ПЕРША СЕСІЯ  
 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання  21 сесії селищної ради 

 

 

смт Софіївка                                                               30 березня 2022 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 20 депутатів 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  21 сесії селищної ради відкрив та вів селищний 

голова Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 21 сесії присутні: заступник селищного голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради Масько А.О., начальник відділу 
комунальної власності та правового забезпечення Виконавчого комітету 
Софіївської селищної ради   Акастьолова Л.П., економіст КП « Софіївська 
центральна лікарня» Ляліна О.М. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 21 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання 21 

чергової сесії Софіївської селищної ради  VIII скликання секретаря селищної 
ради Людмилу НАЗАРЕНКО. Інших пропозицій не надійшло.  
(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» - 19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.. 

Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює серетар селищної  
ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова Сегедій П.Ю. оголошує  21 сесію Софіївської 
селищної ради відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 



Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі ознайомилися з проєктом порядку 
денного 21 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Селищний голова повідомив про те, що Верховна Рада прийняла Закон щодо 
створення умов для забезпечення продовольчої безпеки в умовах воєнного 
стану. Зараз документ подано на підпис Президентові України.  
Члени  постійної комісії з питань  земельних відносин, будівництва та 
архітектури вийшли з  пропозицією на сьогоднішньому пленарному засіданні 
на розглядати земельні питання. 
Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за додержанням 
законодавства про працю, оподаткування та регулювання земельних відносин 
Виконавчого комітету Софіївської селищної ради повідомила про те, що 
законом з метою уникнення зловживань на час воєнного періоду 

забороняються: 
безоплатна передача земель державної, комунальної власності у приватну 

власність; формування земельних ділянок (крім тих, що передаються в оренду 

для ведення товарного сільськогосподарського виробництва); 
земельні торги щодо прав оренди, емфітевзису, суперфіцію щодо земельних 

ділянок державної, комунальної власності c/г призначення. При цьому 

земельні ділянки державної, комунальної власності c/г призначення, права 

оренди, емфітевзису щодо яких були виставлені на земельні торги, але 

переможець у яких не визначений, підлягають передачі в оренду органами 

місцевого самоврядування. 
Земельні торги щодо набуття права оренди земельних ділянок державної, 
комунальної власності, які не є завершеними, вважатимуться скасованими. 
Оголошення нових земельних торгів щодо таких земельних ділянок 

забороняється. 
Пропозиція головуючого: зняти з розгляду на пленарному засіданні 21 

сесії селищної ради земельні питання, а саме: 
1.Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 
2. Про передачу земельної ділянки для ведення фермерського господарства у 
власність. 
3.Про передачу земельної ділянки для будівництва та обслуговування 
житлового будинку, господарських будівель і споруд в оренду. 
4. Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо поділу 
та об’єднання земельної ділянки. 
5. Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства та передачу її у власність. 
6. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 



7.Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення садівництва для подальшої передачі у 
власність. 
8.Про укладення договору оренди землі. 
9.Про припинення договору оренди землі. 
10.Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 
натурі. 
11.Про вилучення земельної ділянки за добровільною відмовою. 
12.Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для ведення особистого селянського господарства.  

 

Результат голосування: «за» - 20,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
не голосували: - немає. 

 

Отже, на розгляд сесії вносяться такі питання: 
1. Про затвердження звітів про списання транспортних засобів. 
2. Про передачу майна комунальної власності Софіївської селищної 
територіальної громади. 
Доповідає: начальник відділу комунальної власності та правового 
забезпечення Виконавчого комітету Софіївської селищної ради   Акастьолова 
Л.П. 
3. Про внесення змін до рішення селищної ради від 15 грудня 2021 року 
№1311-17/VIII «Про затвердження Програми фінансової підтримки КП 
«Софіївська центральна лікарня» Софіївської селищної ради Софіївського 
району Дніпропетровської області на 2022 рік». 
Доповідає: економіст КП « Софіївська центральна лікарня» Ляліна О.М. 

 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» - 20,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 
не голосували: - немає. 
Затверджується регламент роботи сесії.   
Результат голосування: 
«за» - 20,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, не голосували: - немає. 

1.СЛУХАЛИ: Про затвердження звітів про списання транспортних засобів. 
ВИСТУПИЛА: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення Виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
яка повідомила про те, що керуючись Конституцією України, ст.ст. 26, 60 
Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», враховуючи 
Положення про порядок списання об’єктів комунальної власності Софіївської 
селищної  територіальної громади затвердженого рішенням Софіївської 
селищної ради від 22.09.2021 № 1064-14/VІII, селищна рада вирішила 

затвердити звіти Комунального підприємства «Софіївське» про списання 
об’єктів комунальної власності. 



Ознайомила з проєктом рішення. 

Бондаренко А.М. – голова постійної комісії з питань   комунальної 
власності, житлово-комунального господарства, енергозбереження та 
транспорту, який повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні 
постійної комісії. Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному 
засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання 
в запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за»-Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., 
Рудніцький О.З., Рященко С,А., Сокуренко І.М., Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Ященко Т.В.,  «проти»- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1485-21/VIIІ додається. 
 

2.СЛУХАЛИ: Про передачу майна комунальної власності Софіївської 
селищної територіальної громади. 
ВИСТУПИЛА: Акастьолова Л.П., яка повідомила про те, що керуючись 
законами України «Про місцеве самоврядування в Україні», «Про передачу 
об’єктів права державної та комунальної власності», Бюджетним кодексом 
України, селищна рада вирішила передати з балансу Софіївського ліцею 
Софіївської селищної ради Дніпропетровської області на баланси 

Комунальних закладів Софіївської селищної ради вогнегасники, комп’ютерне 
обладнання, жарову шафу. 

Передати з балансу Софіївського комунального дошкільного навчального 
закладу «Берізка» на баланс Комунального закладу «Софіївський історико-

краєзнавчий музей» картини інвентарний номер 11136135, в кількості 8 шт., 
вартістю 7,00 грн., на загальну суму 56 грн. 

Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 
Бондаренко А.М., який повідомив про те, що дане питання розглядалося 

на засіданні постійної комісії. Комісія рекомендує  розглянути дане питання 
на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання 
в запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за»-Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., 
Рудніцький О.З., Рященко С,А., Сокуренко І.М., Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Ященко Т.В.,  «проти»- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1486-21/VIIІ додається. 
 

3.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 15 грудня 
2021 року №1311-17/VIII «Про затвердження Програми фінансової підтримки 
КП «Софіївська центральна лікарня» Софіївської селищної ради Софіївського 
району Дніпропетровської області на 2022 рік». 
ВИСТУПИЛА: Ляліна О.М.- економіст КП « Софіївська центральна лікарня» 
Софіївської селищної ради, яка повідомила про те, що    керуючись Бюджетним 
кодексом України, Законом України «Про органи місцевого самоврядування в 
Україні», з метою забезпечення стабільності роботи комунального 
підприємства «Софіївська центральна лікарня» Софіївської селищної ради 
Софіївського району Дніпропетровської області, відповідно до його 
функціональних призначень, підвищення якості та доступності надання 
медичної допомоги населенню, селищна рада вирішила внести зміни до 
рішення  селищної ради від  15 грудня 2021 року №1311-17/ⅤⅠⅠⅠ «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки КП «Софіївська центральна 
лікарня» Софіївської селищної ради Софіївського району Дніпропетровської 
області на 2022 рік». (далі -Програма), а саме викласти в новій редакції. 

Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 
Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 

схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
ГОЛОСУВАЛИ: «за»-Бондаренко А.М., Бугайчук Р.Я., Василик С.М., Заскока 
О.Л., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Майстат Н.П., Назаренко Л.І., 
Назаренко В.А., Овдієнко В.А., Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю., Попришко М.І., 
Рудніцький О.З., Рященко С,А., Сокуренко І.М., Степанюк В.І., Трофимюк О.М., 
Ященко Т.В.,  «проти»- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1487-21/VIIІ додається. 
 

Різне. 

Софіївський селищний голова Сегедій П.Ю. проінформував: 

- про те, що в Софіївській громаді було проведено весняну толоку. 
(прибирання після зими). Усі комунальні заклади зробили гарну роботу, чим 
ще раз нагадали, що ми єдині, що Софіївська селищна рада вірить в перемогу; 

- про відновлення підрядними організаціями робіт на об’єкті ДДНЗ 
«Ромашка» та КЗ «Миколаївська ЗОШ» (будівництво шкільного стадіону); 

- про те, що школи працюють дистанційно; 
- про початок весняно – польових робіт; 



- про охорону громадського порядку та патрулювання сіл та селища 
працівниками поліції та добровольцями загону територіальної оборони. 
Ситуація на території громади контрольована;  

- про створення в найближчому майбутньому ще одного загону 
територіальної оборони Софіївської селищної ради; 

- про тісну взаємодію з волонтерськими об’єднаннями громади, 
Криворізькою районною державною адміністрацією та Дніпропетровською 
обласною радою та обласною адміністрацією; 

- про надання Софіївською селищною територіальною громадою 
гуманітарної допомоги Зеленодольській територіальній громаді, яка недавно 
постраждала від обстрілів; 

- про безперебійну і злагоджену роботу соціальних служб громади; 
- про збір коштів та продуктів харчування для потреб загону 

територіальної оборони; 
- про те, що наша громада отримала гуманітарну допомогу від 

представників Релігійної Місії «Карітас-Спес» та ЗОБФ Карітас св. Мартіна, 
Олександра Віктора та Еріки Кіш. Гуманітарна допомога була організована 
спільно з працівниками Софіївського відділення Криворізької Східної 
окружної прокуратури та Софіївської селищної ради; 

- про те, що представники нашої громади надали чергову гуманітарну 
допомогу  бійцям Збройних Сил України, які обороняють м. Харків та 
Харківську область. Зустрілися з деякими  земляками, передали продукти 

харчування та засоби гігієни; 
- про те, що  від 29 березня у Дніпропетровській області комендантська 

година – з 21:00 до 6:00. Розпорядження про це підписав голова 
Дніпропетровської обласної військової адміністрації Валентин Резніченко.  
Під час комендантської години необхідно бути вдома. Заборонено виходити 
на вулицю та в громадські місця без спеціальних перепусток; 

- про те, що ТОВ «Євромлин» реалізує висівки. Вартість: 3.00 грн. за 
кілограм. Проханням до депутатів проінформувати жителів виборчих округів, 
які утримують тварин та птицю; 

- про недопущення масштабних пожеж в екосистемах, лісових масивах, 
на сільгоспугіддях військово-цивільна адміністрація Дніпропетровської 
області забороняє спалювання сміття, сухої рослинності, очерету, розведення 
багать у лісових масивах і т.п. Порушники будуть нести відповідальність 
згідно чинного законодавства! 

Селищного голову з даного питання підтримали депутати Зубко В.В., 
Поденежна Л.Ю., Сокуренко І.М.,  Плескач Л.Г., Василик С.М., які вже не 
одноразово повідомляли про підпали та проводили профілактичні бесіди з 
порушниками на своїх закріплених округах. 

Депутати Сокуренко І.М. та Кравченко В.І. повідомили про випадки 
нищівного вирубування лісових смуг. 

Депутат Кравченко В.І. закликав депутатів долучитися самим та залучити 
жителів громади до збору коштів для придбання техніки для ЗСУ. 



Селищний голова Сегедій подякував керівнику ФГ «Основа Плюс» 
Олександру Федоренку за надання автотранспорту для доставки 
гуманітарного вантажу з м. Мукачево до нашої громади та деяким депутатам 
селищної ради, які працюють в аграрному секторі, про надану матеріальну 
допомогу. 

Секретар селищної ради Назаренко Л.І. повідомила депутатам про те, що 
згідно Закону України від 03.03.2022 № 2115-ІХ « Про захист інтересів 
суб’єктів подання звітності та інших документів у період дії воєнного стану 
або стану війни» подання декларацій у 2022 році відтерміновано. Декларацію 
можна подати протягом 3 місяців після припинення чи скасування воєнного 
стану або стану війни за весь період обов’язку подати документи. 
 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 

 

Всі питання порядку денного пленарного засідання 21 сесії селищної ради 
розглянуто. 21 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн 
України). 

Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 
ради, які взяли участь у пленарному засіданні 21 сесії селищної ради. 
 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 21 

 сесії                                                                                              Петро СЕГЕДІЙ 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

21 сесії                                                                                        Людмила НАЗАРЕНКО   
 

 

 

 

 


	Селищний голова повідомив про те, що Верховна Рада прийняла Закон щодо створення умов для забезпечення продовольчої безпеки в умовах воєнного стану. Зараз документ подано на підпис Президентові України.
	Члени  постійної комісії з питань  земельних відносин, будівництва та архітектури вийшли з  пропозицією на сьогоднішньому пленарному засіданні на розглядати земельні питання.

